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Írásbeli kérdé s

Kövér László úrnak,
az Országgyűlés elnökének

Helyben
Tisztelt Elnök Úr !

Magyarország Alaptörvénye 7 . cikk (2) bekezdése, valamint az Országgyűlésrő l szóló 2012 . év i
XXXVI. törvény 42 . § (8) bekezdése alapján írásbeli kérdést kívánok benyújtani az Ember i
Erőforrások Minisztériumát vezető miniszterhez, mint a tárgyban illetékes minisztérium
vezetőjéhez

„Mit tett a kormány a nógrádi és hevesi sportélet fellendítése, a sportági infrastruktúr a
fejlesztése területén az elmúlt években?”

címmel.

A benyújtott kérdésemre a választ írásban várom .

Tisztelt Miniszter Úr!

Mit kívánnak tenni annak érdekében, hogy a korábban rangos sportági utánpótlás-központoknak

számító településeken is méltó körülmények között lehessen a tehetségeket gondozni, az

egészségtudatos szemléletet népszer űsíteni, a mindennapos sportolást az életmód részévé tenni ?

Sajnálatos módon például Nógrádban nincs élvonalbeli csapatsport, a 80-as években megépítet t

sportkomplexumokba pedig jóérzés ű szülő nem járatja a gyermekét . Örömteli, hogy a

Ferencvárosnál már nincsenek kitört ablakok, a mosdók sincsenek telepisilve-eldugulva, d e

Nógrád, Heves és Borsod megyei városokban fűtés nélküli edzőtermekben edzenek . Egyébként

is jelentős ráfordítást (időt és pénzt) igényel a szülőktő l a gyermekek sportolásának támogatása ,

ebben a régióban a hazai munkabérek is alacsonyabbak, nincsenek szakképzett edz ők,

amortizálódott és kiépítetlen az infrastruktúra .

Helyesen ismerte fel a kormány a sport és köznevelési infrastruktúra fejlesztési progra m

végrehajtásának szükségességét, hiszen a sportolás közösségépítő szerepe az élet számos



területén jótékonyan fejtheti ki a hatását, de nem lehet a sportsikerek lehet őségétő l és örömétő l

elvágni százezreket pusztán azért, mert Magyarország nyugati részétő l és Budapesttő l leszakadt

régióban születtek .

Kérem tájékoztatásomat arról, mit tettek az észak-magyarországi, külön tekintettel a nógrádi é s

hevesi sportolási lehet őségek megteremtése, a sportági infrastruktúra fejlesztése területén az

elmúlt években !

Várom megtisztelő válaszát !

Budapest, 2018 . január 3 .

Tisztelettel,
. . . . . . . . . . . .
Tamás

Jobbik l~Yagyarországért Mozgalom


	page 1
	page 2

